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L'estudi informatiu del perllongament dels FGC a Castellar es farà
durant aquest primer semestre de l'any

Divendres 25 de gener de 2008
L'estudi informatiu sobre el perllongament dels Ferrocarrils de la Generalitat a
Castellar del Vallès es farà durant aquest 2008. Aquesta és una de les principals
conclusions que es van extreure de la reunió que van mantenir ahir l'alcalde de
Castellar del Vallès, Ignasi Giménez, i el Conseller de Política Territorial i Obres
Públiques de la Generalitat de Catalunya, Joaquim Nadal, per tractar diversos temes
relacionats amb les infrastructures del municipi. L'alcalde de Castellar ha definit
aquest moment del procés de l'arribada dels FGC al municipi com "clau, ja que no
només significa que la Generalitat veu viable el projecte, sinó que adopta el
compromís de tirar-lo endavant". La redacció de l'estudi informatiu que s'ha de
fer durant els propers mesos i que ha de concretar les alternatives de traçat de les
vies, es troba enmig d'un projecte "complex, que hauria de culminar amb la
creació d'un projecte executiu", ha assegurat Giménez. Els contactes entre
l'Ajuntament i la Generalitat per fer possible l'arribada del tren a Castellar es
reprendran el mes de febrer, amb una visita al municipi del Secretari General de
Mobilitat, Manel Nadal, i del director general del Transport Terrestre de la
Generalitat, Manel Villalante. El projecte de l'arribada dels FGC a Castellar compta
amb el consens de diferents estaments polítics i cívics del municipi, així com dels
diferents representants del teixit empresarial de la comarca. Durant la reunió
mantinguda ahir, l'alcalde de Castellar i el Conseller van concretar també alguns
aspectes relatius al desdoblament de la carretera B-124. Així, es va definir el final
d'aquest any 2008 com la data en què s'acabarà el projecte executiu de les obres. De
la mateixa manera, es va concretar l'any 2009 com a data definitiva d'inici d'aquests
treballs. En relació amb aquest tema, cal assenyalar que s'ha decidit segregar del
projecte del desdoblament de la B-124 la construcció de la rotonda que ha de donar
accés al futur polígon de Can Bages, de manera l'obra finalitzi durant el 2008.
Durant la trobada amb el Conseller, Ignasi Giménez va informar el Conseller de la
inquietud del consistori per trobar algun mecanisme de regulació del trànsit a
l'alçada de les dues parades d'autobús de la línia C1 situades a la zona industrial del
Pla de la Bruguera. Els treballadors que utilitzen aquestes parades per accedir als
seus llocs de treball han de creuar la carretera B-124, amb el consegüent perill pel
trànsit de vehicles. D'altra banda, la reunió va servir per concretar el termini de
licitació del projecte de l'aparcament de camions que s'ha de situar al polígon
industrial del Pla de la Bruguera. Així, el projecte es licitarà en quatre mesos,
mentre que es preveu que les obres de l'aparcament finalitzin a finals de 2008. La
creació d'un espai específic per a l'aparcament de camions a la zona industrial
possibilitarà que es limiti l'estacionament de vehicles pesats en algunes zones del
nucli urbà. L'equipament previst tindrà una capacitat per a 140 vehicles pesats.
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